

Digital



Australian Government

**There is more support
for Australians.**

Changes to student loans
will reduce student loan debt.

SUPPORTING / AUSTRALIANS

Authorised by the Australian Government, Canberra



Australian Government

SUPPORTING / AUSTRALIANS

[Learn more](#)

Authorised by the Australian Government, Canberra



Australian Government

**There is more support
for Australians.**

Changes to student loans
will reduce student loan debt.

SUPPORTING / AUSTRALIANS

Authorised by the Australian Government, Canberra

Advertorial - WeChat

(30 CHINESE CHARACTERS):	(30 CHINESE CHARACTERS):
More support from the Australian Government through changes to student loans.	澳大利亚政府正在通过改变学生贷款政策以提供更多支持。
BODY COPY (300-500 CHARACTERS / 250 - 300 ENGLISH WORDS):	BODY COPY (300-500 CHARACTERS / 250 - 300 ENGLISH WORDS):
The Australian Government has expanded its support to help people in more ways.	澳大利亚政府扩大了支持力度，以更多方式帮助人们。
The Australian Government is making changes to reduce student loan debt for people who have a Higher Education Loan Program (HELP) loan or other Australian Government student loan.	澳大利亚政府进行了一项改革，为有高等教育贷款（HELP）或其它澳大利亚政府学生贷款的人们减少学生贷款债务。
Insert Image	
The Government is proposing changes to how indexation is calculated for Australian Government student loans, to ensure that indexation will never grow faster than the average wage.	政府改变了澳大利亚政府学生贷款指数化调整的计算方式，以确保指数化调整幅度永远不会高于平均工资的增长幅度。
Indexation is applied annually to an individual's outstanding student loan debt to reflect the changes in the cost of living.	尚未偿还的个人学生贷款债务每年会进行指数化调整，以反映生活成本的变化。
Insert Video	
Benefits for current and former students	对当前和以往学生的好处
If you had an existing Australian Government student loan on or after 1 June 2023, with the changes to indexation you could receive a reduction on your student loan balance.	如果您在 2023 年 6 月 1 日或之后有澳大利亚政府学生贷款，那么随着指数化调整的变化，您的学生贷款余额可能会得到减免。
For more information on the student loan changes and how you could benefit scan the QR code and visit the campaign website.	有关学生贷款变化的更多信息以及如何受益，请扫描二维码并访问活动网站。
URL: supportingaustralians.gov.au/simplified-chinese	网址： supportingaustralians.gov.au/simplified-chinese





Student loan relief is here

The Australian Government has made a change to
student loans to reduce student debt.

Find out how you can benefit.



SUPPORTING / AUSTRALIANS

For more information visit
supportingaustralians.gov.au



Australian Government